2022 年美股夏令時間通知

美國股票因進入夏令時間,自 2022 年 03 年 14 日起,特定金錢信託資金投資 美國股票之市場交易時間為台灣時間 21:30~04:00。 敬請投資人留意。

若您對上述內容有任何疑問,歡迎您與客戶服務專員聯絡、洽詢本行各分行或致電 24 小時電話理財服務中心專線:(02)6616-6000,我們將秉持滙豐(台灣)一貫的優良服務理念,竭誠為您服務。

敬祝 時祺

滙豐(台灣)商業銀行 財富管理部 謹啟

Reminder: 2022 Daylight saving time for US stock

As a result of the beginning of the U.S. daylight saving time, the market trading hours for non-discretionary trust US equities will be from 21:30 to 04:00 (Taiwan local time), starting on 14 March 2022.

If you have any questions about the content of this notice, you are welcome to contact the customer service specialist, contact our branches or call the 24-hour telephone banking service center: (02) 6616-6000, we will uphold HSBC (Taiwan) consistently excellent service concept, dedicated to serve you.

Wishing you a nice day Best Regards, HSBC(Taiwan) Bank Limited Wealth Management